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PROTOKOLL- TF MØTE 14.12.2024 
 
TF møte avholdes på Thon Hotell i Kirkenes lørdag den 14. Desember 2024. 

Møtestart klokken 09.00 
Til stedet ved møtets begynnelse: 

Kjell Olav Guttorm, Jan-Idar Somby, Ellen Kristina Saba, Dan Vidar Rasmus,  
Olaf Trosten, Oskar Trosten 

 
Deltar på Teams: Torild Tueeng 
 

Forfall: Tone Merete Sara Haugli, Rune Aslaksen  
 

Protokollfører: Kst.dir/dagl.leder Benn Larsen 
Leders orientering – presentasjon av nye TF medlemmer:  
Tone Merete Haugli Sara og Olaf Trosten. 

Nye stedfortedere: 
Unn Karita Somby for Tone Merete Haugli Sara 

Odd Erik Solbakk for Olaf Trosten 
Marita Nilsen for Ellen Kristina Saba 

 

Sak   101/2024 Godkjenning av innkalling og saksliste 
Sak   102/2024 Valg av to møtedeltakere til å skrive under protokollen 

Sak   103/2024 Konstituering valg av leder og nestleder 
Sak   104/2024 Godkjenning av protokoll fra TF-møte den 15.11.2024. 
Sak   105/2024      Oppstart med prosess for utlysning og ansettelse av ny 

   Direktør for TF.           
Sak   106/2024 Deling av Sone 62 i Karasjok. 

Sak   107/2024 Sak unntatt offentlighet-Forberedelser konsultasjoner 
Sak   108/2024 Rammebudsjett for 2025 
Sak   109/2024     Prosjektsøknad gytefisktellinger 2025 

Sak   110/2024 Prosjektsøknad uttak av pukkellaks i Máskjohka 
Sak   111/2024 Prosjektsøknad Spredt uttak av pukkellaks 

Sak   112/2024 Møteplan 2025 
Sak   113/2024 Søknad om laksebrev Ørjan Andreassen 
Sak   114/2024 Uttalelse angående autorisasjon til Nasjonalt Villakssenter 

 
 

 
Kjell Olav Guttorm/s      Benn Larsen 
TF leder        Kst.dir/dagl.leder TF 
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Saksbehandling: 

 
Sak   101/2024 Godkjenning av innkalling og saksliste 

Merknader: 
Olaf: Brev fra KLD forslag til forskriftsendring manglet. 
Dan Vidar: Postlister mangler 

 
 

Vedtak: 
Innkalling og saksliste vedtatt med merknader 
 

 
 

Sak   102/2024 Valg av to møtedeltakere til å skrive under protokollen 
   Forslag:Ellen Kristina Saba og Olaf Trosten 
   Vedtak: 

   Enstemmig vedtatt 
 

Sak   103/2024 Konstituering valg av leder og nestleder 
   Forslag leder: Kjell Olav Guttorm 

   Vedtak: 
   Enstemmig vedtatt 
 

   Forslag nestleder: Rune Aslaksen 
   Vedtak: 

   Enstemmig vedtatt 
    
Sak   104/2024 Godkjenning av protokoll fra TF-møte den 15.11.2024. 

   Merknader:  
   Vedtak: 

   Enstemmig godkjent. 
 
 

 
 

Sak   105/2024     Oppstart med prosess for utlysning og ansettelse av  
      ny Direktør for TF. 
 

Fellesforslag: 
 

TF gir leder og nestleder fullmakt til å gjennomføre prosess med rekruttering 
av ny direktør. 
Leder og nestleder gis ansvaret for å innstille kandidater til stillingen som 

direktør. 
Ved utlysning skal samisk språk og kulturforståelse vektlegges. 

TF ansetter direktør og godkjenner stillingskontrakt, lønnsvilkår og 
arbeidsinstruks. 
Vedtak: 

Enstemmig vedtak 
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Tilleggsforslag fra Dan Vidar til utlysningsteksten: 

Hovedkontoret ligger i Tana med muligheter for å ha et avdelingskontor i 
Karasjok i fremtiden. 

Vedtak: 
Stemmegivning: 5 stemmer for 2 imot. 
 

Fra Ellen Kristina Saba: TF gir med fullmakten et vedlegg om ønskede 
kriterier til prosessen. 

 
Vedtak: 
Enstemmig vedtatt 

 
           

 
Sak   106/2024 Deling av Sone 62 i Karasjok. 
    

Saksfremstilling: 
I dag er det to soner i Karasjok, Sone 61 med 10 laksebreveiere og Sone 62 med 

69 laksebreveiere.  
Etter oppdeling vil vi få i snitt ca 7 laksebreveiere i hver Sone. Dette vil gjøre at 

antallet laksebreveiere i hver sone er mer lik det som er i Tana.  
Medlemmene hver enkelt Sone vil og få anledning til å velge egne sonestyrer. 
Dette tiltaket vil gi muligheten til at mange flere laksebreveiere til å engasjere 

seg i ulike spørsmål som angår lakseforvaltninga. 
 

§ 7.Forvaltning av garnfiske 
Med garnfiske menes fiske med stengsel med joddu(posegarn) eller meardi 
(ruse), settegarn(stågarn), drivgarn og kastenot. 

Tanavassdragets fiskeforvaltning, jf. § 6, kan dele elva inn i soner der bestemte 
fiskeberettigede kan utvises fiske.  

Soneinndelingen og utvisningene skal gjennomgås hvert fjerde år, etter at de 
fiskeberettigede har fått uttale seg på fellesmøtet, jf. § 8. 
I hver sone ordner de fiskeberettigede selv sitt fiske. Tanavassdragets 

fiskeforvaltning kan gi nærmere regler om organisering av fisket i sonene. Ved 
stemmelikhet på sonemøtet avgjøres spørsmålet av Tanavassdragets 

fiskeforvaltning. 
 
Saken om deling av Sone 62 i Karasjok har vært på høring i Fellesmøte den 

30.11.2024 under sak 3.1 deling av Karasjok sone 62. jfr bestemmelsene i 
forskriften.  

 
Ved avstemminga ble det avgitt 28 stemmer for forslaget, 2 stemmer mot og en 
blank stemme. 

 
Spørsmål om habilitet: 

Kjell Olav Guttorm fratrer inntil spørsmål om habilitet er avgjort. Dette fordi det 
er hans far som har fremmet saken om deling av sone 62 i Karasjok. 
I hans sted, velges Dan Vidar Rasmus som møteleder 

 
Unn Karita Somby og Harald Persen innkalles og deltar i møtet på telefon. 

 
 

https://lovdata.no/forskrift/2011-02-04-119/%C2%A76
https://lovdata.no/forskrift/2011-02-04-119/%C2%A78
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Forslag fra Olaf Trosten: 

Kjell Olav Guttorm er inhabil i saken jfr forvaltnings lovens §6 andre ledd. 
Vedtak: 

Enstemmig vedtatt 
 
 

 
 

Direktørens innstilling. 
 
Sone 61 beholdes uendret slik den er vedtatt tidligere. 

Sone 62 i Karasjok deles i 10 soner etter grensebeskrivelsene i tabellen 
nedenfor. 

Laksebreveierne som omfattes her tilskrives og meddeles vedtaket. Det skal 
opplyses hvilken sone de tilhører.  
De skal og opplyses om regler for soner og de muligheter og regler som gjelder 

dersom de ønsker å bytte til en annen sone enn den de her tildeles. 
 

Vedtak: 
Enstemmig vedtatt 

 
Tilleggsforslag fra Dan Vidar: 
Veijo Turunen flyttes av naturlig beliggenhet for eiendommen, fra Sone 61 til 

Sone 64 
Vedtak: 

Enstemmig vedtatt. 
 
 

 
Grensebeskrivelser for soner i Karasjok 

 
 

Sone 61 
Fra kommunegrensa mot Tana opp Tanaelva til samløpet 
Kárášjohka/Anárjohka  

Sone 62 Fra samløpet Kárášjohka/Anárjohka opp Anárjohka til Čáhppesjotnjálbmi 

 

 

Sone 63 Fra Čáhppejotnjálbmi opp Anárjohka til Giellasanjotnjálbmi 

 

 

 

Sone 64 

Fra samløpet Kárášjohka/Anárjohka v/Raidenjarga opp Kárášjohka til 

Sørspissen av Badjevuoppenjárga 

 

 

Sone 65 
Fra sørspissen av Badjevuohppenjárga opp Kárášjohka til øverste grense til 
eiendom 21/194 på Riidonjárga 

 

 

Sone 66 Fra øverste grense til eiendom 21/194 på Riidonjárga til Karasjok bru 

 

 

Sone 67 Fra Karasjok bru opp Kárášjohka ŧil Máddjitmohkki til Báhkkiljotnjálbmi 

 

 

Sone 68 Fra Báhkkiljotnjálbmi opp Kárášjohka til Dánskkárjotnjálbmi 
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Sone 69 Fra Dánskkárjotnjálbmi opp Kárášjohka til samløpet av Kárášjohka/Iešjohka 

 

 

Sone 70 

Fra samløpet av Kárášjohka/Iešjohka opp Kárášjohka til Beaivvašgieddi 

v/Fjellstua 

 

 

Sone 71 Fra samløpet av Kárášjohka/Iešjohka opp Iešjohka til og med Suoššjávri 

 

 
 
 

 
 

 
Sak   107/2024 Sak unntatt offentlighet-jfr Offentlighetslovens §19 

 
 
 

 
Sak   108/2024 Forslag til rammebudsjett 2025 

Se budsjettet i Vedlegg 1 
 

Forutsetninger:       

1) Begrenset salg av fiskekort etter sjøørret og andre arter og sesongkort foreslås økt med salg av sesongkort 

2) Salg av oppsynstjenester til SNO foreslås videreført, periodisert inntekt beregnes   

3) Dekning av tapt fiskekortsalg og prosjekttilskudd     

4) inntekter ved salg av tjenester til fiskefeller og fisketellere.     
5) Administrasjon og Feltprosjekter inkluderer tilskudd til uttak av pukkellaks, overvåking av fiskebestandene 
og predator prosjekt.  

        

            

6) Prosjektmedarbeider engasjeres og finansieres av prosjektmidler    

7) Fiskeoppsynet beregnes som driften i 2022, med 10% økning av driftskostnadene   

    øvrige lønnskostnader budsjetteres med økning på 3,3 %.     

8) TF medlemmenes honorarer og godtgjørelser videreføres. Det er planlagt 5 TF   

     møter i året. Deltagelse i forhandlinger/ eksterne arbeidsgrupper godtgjøres eksternt.   

9) Avskrivninger etter saldogrunnlaget      

10) Sum kostnader lokaler og vedlikehold utstyr foreslås økt med 10 %     

    

12) Kjøp andre tjenester, tolketjenester mm., foreslås økt med 10 %    

13) Møte- og reiseutgifter foreslås økt med 10%.     

14) Sum godtgjørelser km- og diett foreslås økt med 10 %.     

15) Provisjonskostnader vedr. fiskekortsalg beregnet økning etter budsjettert salg   
16) Det budsjetteres ikke med tilskudd til fiskesoner og fiskeforeninger. 
 
 
Direktørens forslag til innstilling: 
Det fremlagte forslag til rammebudsjett for 2025 vedtas  
 
Endringer i innstillingen fra direktør. Poster med som har 0 i budsjettet er tatt bort 
fra forutsetninger. 
Vedtak: 
Innstillingen med endringer vedtatt enstemmig.     
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Sak 109/ 2024. Søknad til gytefisktelling 2025 
Saksfremstilling: 

TF har de siste årene hatt et solid bidrag i overvåking av anadromfiskebestandene på 
norsk side av Tanavassdraget, med telling om høsten av laks, sjøørret og sjørøye ved 
snorkling av hele, eller store deler, av anadromstrekning i ca. 10 av Tanas sideelver.  
Prosjektet har hatt et viktig bidrag til vurdering av statusen for laksebestandene i 
Tanavassdraget de to siste årene. I tillegg til registrering av antall observert fisk, gir 
drivtelling ved snorkling en enestående mulighet å observere fiskenes atferd og flere 
relevante aspekter av dens økosystem; som substratets egenskaper, interaksjoner med 
andre fiskearter som pukkellaks, m.m.  
I likhet med andre prosjekter i regi av TF, er det et mål at prosjektet gjennomføres i størst 
mulig grad av lokale ressurspersoner med interesse for elvene.  
I 2025 ønsker TF å søke midler til Miljødirektoratet for gjennomføring av gytefisktelling 
ved snorkling i følgende sideelver av Tanavassdraget: 
Prioritert 

• Leavvajohka 
• Báišjohka 
• Ástejohka 
• Geaimmejohka 
• Láksjohka og Deavkkehanjohka 
• Geasis 
• Goššjohka (nedre del) 
• Iškorasjohka 
• Luovtejohka 

 
Ikke prioritert 

• Golggotjohka 
• Sávkadasjohka 
• Ciikojohka 
• Ruossajohka 

Elvene lagt inn som «ikke prioritert» kan undersøkes om tid og forholdene tillater det.  
 
 
Prosjektskostnadene for prioriterte elver: 

26 dagsverk à 10 timer/dag fordelt på        
3 ekstra ansatte à 350 kr/time 

147 000 kr. 

Nattillegg + diett for 4 ansatte 21 000 kr. 
Km-godtgjørelse 25 000 kr. 
Assistanse fra land/ bistand til kjøring 10 000 kr. 
Innkjøp av utstyr 30 000 kr. 
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Uforutsatte kostnader 20 000 kr 
Total omsøkt 250 000 kr.  

 
 
Direktørens innstilling: 
Tanavassdragets Fiskeforvaltning innvilger prosjektet. Administrasjon søker 250 000 kr 
hos Miljødirektoratet for å dekke prosjektets kostnader.  
Tanavassdragets fiskeforvaltning dekker eventuelle kostnader med maks 60 000 kr for 
overvåkning av ikke prioriterte elver om forholdene er tilstrekkelig. 
Tilleggsforslag fra Ellen Kristina Saba: 
Budsjettet økes med 10% administrative kostnader som utgjør kr 25000.  
 
Vedtak: 
Enstemmig vedtatt 
 
   

Sak 110/ 2024 Søknad uttak av pukkellaks i Máskejohka 2025 
 
Ettersom sperrefelle i hovedelva planlegges oppstrøms for Máskejohka i 2025. Bør TF, i 
likhet med 2023, ta ansvar for uttak av pukkellaks i Máskejohka i 2025.  
Uttak med felle har som mål å hindre oppgangen og etablering av pukkellaks i et 
vassdrag. Premisset er at uttaket ikke skal påføre skader for stedegne arter.  
Kort oppsummert, bidro fellen i 2023 å ta ut 2556 pukkellaks av Máskejohka og kan 
dermed anses å ha i stor grad klart å hindre pukkellaksoppgangen. Når det gjaldt 
premisset om å sikre velferd av stedegne arter, samt teknisk egnethet, er det flere 
aspekter med fellen som må rettes opp fra 2023 til 2025. 

1. Stimer med laks ble observert nedstrøms for fellen i flere dager og sleit tydelig 
med å finne felleinngangen.   

2. Det ble observert snuteskader på flere laks pga. banking mot fellen og 
ledergjerdets- og fangstkammersets aluminiumselementer. 

3. Fellen manglet en tilstrekkelig nedvandringsløsning.  
4. Fellen tålte ikke vannstandsøkning og kollapset 8. august.  

Resultatene fra uttak av pukkellaks med sperrefelle i Máskejohka i 2023 kan leses i 
denne rapporten: TF-rapport 2023- 02. 
Her er mulige forbedringer til 2025: 

1. Problemet med forsinkelse av oppvandring, med stimer av laks nedstrøms fellen, 
ble i stor grad løst opp i 2023 etter installasjon av et anlegg som forsterket 
strømhastigheten ved inngangen av fangstkammeret. Det kan med fordel 
vurderes å flytte fellen ca. 100 m oppstrøm i 2025, slik at inngangen leder mot 
dypet. Et alternativ som kan fungere, er å sette større «V» formete leddeveger mot 
inngangen. Undersøkelse nedstrøms fellen ved snorkling og fra land på jevn 
basis kan enkelt brukes for å avdekke eventuelle forsinkelser.  

2. Rapporten: «Evaluering av tiltak mot pukkellaks i Norge i 2023», utarbeidet av 
nasjonal kompetansegruppe for tiltak mot pukkellaks, M-2733|2024, viser til 

https://tanafisk.no/wp-content/uploads/2024/02/Uttak-av-pukkellaks-med-felle-i-Maskejohka-2023-erfaring-og-andre-observasjoner.pdf
https://www.miljodirektoratet.no/publikasjoner/2024/mars-2024/evaluering-av-tiltak-mot-pukkellaks-i-norge-i-2023/
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erfaringer fra 13 elver i tillegg til Máskejohka, der det ble benyttet spilefeller. 
Graden av snutskader varierte i disse av ulike grunner. I Kongsfjord, ser det ut til 
at de kom frem til en effektiv løsning mot snuteskader i form av polstring i 
kantene av fangstkammer. Bedre utforming av ledegjerdet vil også minimalisere 
at fisken banker i den. Bruk av kamera i fangstkammer kombinert med 
fjernstyring kan også bidra til å redusere stress og skader.  

3. En nedvandringsløsning i form av sluser som peker nedstrøms og plassert langs 
ledegjerdet på begge sider av fangstkammer vil være en enkel løsning for å sikre 
toveis vandring av stedegne arter.  

4.  Fellen må forsterkes ytterligere ift. 2023 for å unngå kollaps i 2025. 

Det vil være nødvendig å være innstilt på økt fleksibilitet med raske tilpasninger. Om 
disse ikke fungerer etter hensikt om å ivareta fiskenes velferd må staben være forberedt 
på avslutning av uttaket med felle og delegeres andre oppgaver.  
Prosjektkostnadene: 
Totalkostnaden til prosjektet for 2025 kan baseres på kostandene i 2023. Disse er 
ettersport hos regnskapsfører og blir presentert til organet, når disse kommer til 
administrasjon.  
I tillegg må felle repareres etter skader påført av flom og tilpasses med ekstra elementer 
for å oppnå et mer «V» formet ledegjerde ved inngangen. En slik løsning enkelt kunne 
utføres av en lokal entreprenør med kompetanse i sveising. En anbudsrunde vil være 
nødvendig for å beregne en nøyaktig kostnad, men et grovt anslag på 100 000 kr bør 
være tilstrekkelig.   
For å sikre fiskevelferd i fangstkammer, ønsker vi i tillegg å beregne et 
undervannskamera, samt kostnader knyttet til strømtilførsel. Den totale kostnad ble 
vurdert i 2023 til 84 000 kr. 
 
Direktørens innstilling. 
Tanavassdragets fiskeforvaltning tar ansvar for pukkellaksuttak med spilefelle i 
Máskejohka med nødvendig tilpasninger for å sikre fiskevelferd.  
Administrasjon søker Miljødirektoratet midler for drift av felle i 2025 basert på 
kostnadene i 2023. Samt ekstra midler til reparasjon av fellen, tilpasninger, samt 
undervannskamera og nødvendig strømtilførsel.   
 
Vedtak: 
Forslaget enstemmig vedtatt 
 
 
 

Sak 111/ 2024 Søknad spredt uttak av pukkellaks i Tanavassdraget 
2025 
Saksutredning 
I 2023 ble hoved lokalitetene for gyting av pukkellaks grundig kartlagt, samt 
utfiskingsplan på øvreside av sperrefelle utarbeidet og vedtatt av TF. Utfiskingsplan kan 
leses her: Utfiskingsplan for spredt uttak av pukkellaks i Tanavassdraget og kart over 
egnete lokalitet. 

https://tanafisk.no/nyheter/utfisking-av-pukkellaks-2023/
https://tanafisk.no/nyheter/utfisking-av-pukkellaks-2023/
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TF har allerede inngått innkjøp av nye 30 drivgarn og 12 nøter for uttak 2025. I tillegg har 
vi på lager et titalls drivgarn og stågarn fra forrige sesong. 
Det er stor usikkerhet knyttet til arbeidsbehovet. Dette er knyttet til usikkerhet rundt 
hvordan sperrefellen ved Seida i regi av Veterinærinstituttet og Miljødirektoratet vil 
fungere, og hvor stort antall pukkellaks som vil kunne komme opp til vassdraget. En 
annen usikkerhetsfaktor er hvor mange ressurspersoner som kan stilles til disposisjon. I 
fjor var det kun 2 lag fra norsk side som meldte sin interesse for å delta i utfisking av 
pukkellaks i Tanavassdraget. I tillegg deltok to finske lag på norsk side.  
Tiltaket har i likhet med andre pukkellaksuttakstiltak, som mål å ta ut mest mulig 
pukkellaks på det premisset at dette ikke skader bestander av stedegne arter. Det 
ekstremt lave antall laks som ble observert under fjorårets sesong gir en ekstra 
dimensjon i hvor forsiktig dette arbeidet må gjennomføres. Med 15 laks observert i 
Deavvkehanjohka og Lákšjohka, eller 4 i Báišjohka, og om en slik sesong gjentar seg 
neste år, er det ingen tvil om at til og med en marginal bifangst kan sette enkelte 
bestander i en alvorlig fare.  
For å oppnå målet om en tilnærmet nullvisjon for bifangst, samt ha et realistisk og 
effektivt uttak, anbefales det å samle styrker ved to lokaliteter som skilte seg vesentlig 
ut i 2023 – Biretjunsavu og Bievrrá. Minst 80% av pukkellaks under helikopterbefaring i 
2023 fra Siedda til Barta, ble observert på disse to lokalitetene.  4 not-/ drivgarnslag med 
6 personer i hvert lag, dvs. 24 personer, vil være optimalt, men blir erfaringsmessig 
vanskelig å oppnå. Det er særlig i slutten av juli og den første halvdel av august, under 
gyteansamlinger, at tiltaket vil være hensiktsmessig.  Jobben som gjennomføres i 
hovedsak fra elvebåt og i vann, vil kreve høyeste HMS-hensyn. I tillegg bør vi beregne 
ekstra logistisk bistand for transport og håndtering av fangsten. For de to siste punktene 
har vi mulighet å søke samarbeid og bistand fra Miljødirektoratet, som vil være avhengig 
av lignende krav ved sperrefelle.   

 
Bildet illustrer behov for mannskap for uttak av pukkellaks med not, her i en liten kulp i Vestre Jakobselv. 
(undertegnede er fjerde person fra høyre, første rad). Foto: Torbjørn Ittelin (Ságát) 
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Med unntak for begrensning i antall lokaliteter, bør retningslinjer for utfiskingsplan fra 
2023 være tilstrekkelig. Det anbefales allikevel en grundig gjennomgang av denne i 
forkant av spredt uttaket i 2025.  
I tillegg til hoved-spredtuttak ved de to foreslått lokalitetene, er det forventet betydelig 
oppgang i mindre elver som Luftjok og muligheter for å prøve uttak ved andre lokaliteter 
etter forholdene tidligere i juli. Til det formål kan man med fordel ha 2 ekstra 
oppsynsansatte som kunne disponeres til dette arbeid, i tillegg til røktere fra 
Masjokfella.    
Kostnader: 
Kostnaden for 24 ansatte i 20 døgn à 7,5 time døgnet og 350 kr/døgn kommer på 
1 260 000 kr for spredt uttak fra 25 juli til 15 august.  
Kostnaden for 2 ekstra ansatte i juli kommer på 113 750 kr. 
I tillegg kommer ekstra utgifter knyttet til utleie av båt, drivstoff, kjøregodtgjørelser, 
bekledning m.m. Et grovt anslag på 200 000 kr bør være tilstrekkelig.   
Den totale kostnaden for spredt uttak av pukkellaks slik tiltenkt vil være på ca. 1600 000 
kr.  
 
 
 
Direktør innstilling: 
TF tar ansvar for spredt uttak av pukkellaks ved Biretjunsavu og Bievrrá fra 25. juli til 15. 
august, samt nødvendig uttak i Luftjok og andre aktuelle lokaliteter i juli og søker og 
forhandler om kr 1 600 000 hos Miljødirektoratet til formålet.  
TF søker samarbeid med Miljødirektoratet for HMS-kurs og logistiske løsninger for 
behandling og transport av pukkellaks.  
Administrasjon utarbeider videre detaljer med utgangspunkt i utfiskingsplan 2023 for 
sesongen 2025, og legger forslaget frem til organets behandling til vår 2025. 
 
 
Vedtak: 
Enstemmig vedtatt 
 
 
 
 
 
 
Sak 112/2024 Møteplan 
 
Forslag til møteplan 2025: 
Uke 5 
 
Uke 13 
 
Uke 21 
 
Uke 44 
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Uke 49 
 
Det er ikke ønskelig med møter på en fredag. 
Vedtak: Enstemmig vedtatt 
 
Sak    113/2024 Tildeling av laksebrev 

 
Ørjan Andreassen søker om laksebrev med grunnlag i gnr 37 bnr 87 i 
Tana. 

Fulldyrket areal er ifølge gårdskart hos NIBIO på 12 da 
Forrige eier hadde laksebrev. 

 
Direktørens Innstilling: 
Ørjan Andreassen tildeles laksebrev i Sone 30 

 
Vedtak: 

Enstemmig vedtatt 
 

Sak   114/2024 Uttalelse angående autorisasjon til Nasjonalt 

Villakssenter 
 

Harald Persen fratrer i saken fordi han er inhabil jfr forvaltningslovens §6, 
bokstav C. 
Vedtak: Enstemmig 

 
 

Direktørens innstilling: 
Administrasjon sammen med leder og nestleder utarbeider utkast til uttalelse. 
Denne sendes TF-medlemmene pr epost til innen 17.12.2024. 

 
Følgende forslag sendes KLD: 
 

TILDELING AV AUTORISASJON FOR KUNNSKAP OM VILLAKSFORVALTNING 

Tanavassdragets Fiskeforvaltning (TF) er blitt kjent med at MDIR har tildelt 3 av 4 

autorisasjoner til formidling av kunnskap om villaks. Nå gjenstår å tildele den siste 

autorisasjonen. 

Ifølge pressemelding, er det KLD som skal tildele sted for autorisasjonen som gjenstår.  

Karasjok og Tana kommuner har gitt hver sine støtteerklæringer til en autorisasjon av 

Nasjonalt Villakssenter i Tana som og ligger vedlagt her.  

TF ser viktigheten av at «Besøkssenter Villaks Tana – Joddu» videreføres og 

videreutvikles som møtested og samlingspunkt for kunnskap om villaks og elvesamisk 

kultur herunder tradisjonell kunnskap (TK). 

Skisser for nytt bygg er klare med samlokalisering med Tana Museum og samlokalisering 

med Norsk Villakssenter som vi og har en intensjonsavtale om å realisere på litt sikt. 

Vi ser også for oss at SNO vil være en naturlig institusjon å være samlokalisert med.  

TF har over tid sett hvilken faglig fin læringsarena Nasjonalt Villakssenter i Tana bru er 

for barn og unge om Tanalaksen og den verdifulle og tradisjonsrike elvesamiske kulturen. 
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Ikke minst er denne formidlinga viktig for å bevare det samiske språket og all den 

kunnskapen som ligger blant annet i faglige og dagligdagse uttrykk som beskriver 

laksefiskekulturen. I tillegg har vi de ulike stedsnavn langs vassdragene, fjordene og 

kysten hvor sjølaksefisket foregår.  

TF har hatt et tett og godt samarbeid med Nasjonalt Villakssenter på ulike måter. Vårt 

fagpersonell setter stor pris på den arena Nasjonalt Villakssenter tilbyr, samt å ha blitt 

inkludert fra første dag i formidling av kunnskap om livet i vassdraget til barn og 

ungdom, samt andre interesserte. Å formidle interesse for vassdraget og naturen 

omkring for de yngre generasjoner, er for oss ansett som noe av det viktigste premisset 

for en langsiktig ivaretakelse av denne. Å ha en levende arena for kunnskapsformidling 

er dermed grunnleggende, særlig i en tid der bruken av elven er kraftig redusert. 

Samarbeid er også etablert med et bredt spekter av lokale og regionale aktører som for 

eksempel: Ulike grunnskoler, barnehager, Karasjok- og Tana kommuner, Tana 

Videregående Skole/Deanu Joatkkaskuvla, NIBIO på Svanvik i Pasvik, Sør-Varanger 

Sjølaksefiskeforening, Bivdu, Finnmark Sjølaksefiskeforening, Sametinget, Finnmark 

Fylkeskommune, Finnmark Friluftsråd, UiT- Norges Arktiske Universitet, NINA og LUKE.  

TF ser det også som et mål at vi i større grad skal få mer utbredt samarbeid med 

lokalbefolkninga på finsk side av vassdraget om den elvesamiske kulturen. 

Nasjonalt Villakssenter har også et godt samarbeid med ansatte i Miljødirektoratet og har 

gjennomført flere konferanser/informasjonsmøter sammen med dem. Dette profiterer 

alle på som jobber med forvaltninga av Tanavassdraget. 

Tanavassdraget er verdens viktigste vassdrag for atlanterhavslaks. Tanavassdraget er et 

av få vassdrag som med få unntak er uberørt av inngrep bortsett fra noen 

elveforbygninger mot flomskader, hvilket også er unikt i verdenssammenheng.  

TF mener det er av største betydning for rammebetingelsene til de som skal jobbe med å 

formidle kunnskap og forskning om vassdraget, at Nasjonalt Villakssenter i Tana får 

tildelt autorisasjon slik at vi kan bygge videre på det gode arbeid som allerede senteret 

har utviklet over den korte tiden det har eksistert. 

 

 
Vedtak: 

Enstemmig vedtatt 
 
Møtet hevet klokken 18.54. 

 
 

 
Ellen Kristina Saba        Olaf Trosten 
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